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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2022 

Föreningens verksamhet 
Föreningens operativa verksamhet sköts av sektionerna/utskotten och föreningens stadgeenliga 

ärenden behandlas vid föreningens vår- och höstmöten då medlemmarna inbjuds. Föreningens 

styrelse sammanträder under året då föreningsgemensamma ärenden, avtal och ekonomiska ramar 

diskuteras. 

Verksamheten 2022 återgick till det mer “normala” utan pandemirestriktioner. 

● Föreningen har under året haft ca 60 medlemmar 

● 10 april 2022 höll föreningen vårmöte i klubbrummet på Hammarvallen 

● 20 november 2022 höll föreningen höstmöte i klubbrummet på Hammarvallen 

● Styrelsen har under året haft 11 st möten. 

● Styrelsen bjöd under hösten in ledare till en tackmiddag på Indigo restaurang 

● Styrelsen uppvaktade ledare i föreningen, eldsjälar och arrendatorerna med en liten julgåva 

Anläggningen 
Under 2022 har den under hösten installerade nya förrådsdörren och grindarna på Hammarvallen 

målats. Nytt skyddsnät hängdes upp bakom målet på kortsidan ut mot vägen. Det nya ljudsystemet 

installerades och högtalarna monterades av ProSound. Under hösten köptes och installerades tre 

luftvärmepumpar, en i klubbrummet och en i vardera omklädningsrummet. Detta för att försöka 

hålla kostnaderna nere då elpriserna skenade i höjden pga det pågående kriget i Ukraina. 

Under våren tvättades och målades plåttaket  av Måleri Marko Nordberg. 

I klubbrummet ersattes den gamla trasiga soffan med två soffor som var begagnade men i nyskick. 

Priset för sofforna var 56 euro! 

Storkök Köksmeny skänkte mattallrikar, bestick och glas till föreningen. Ett mycket efterlängtat 

tillskott då föreningen vill minska användningen av engångsartiklar samtidigt som det ökar 

attraktionen för att hyra klubbrummet till olika tillställningar. 

Klubbrummet har varit uthyrt till Medis kursverksamhet en gång i veckan (2 kurser/kväll) samt till 

några privata tillställningar. 

Hammarvallen har varit uthyrt för träningar och matcher under året. 

 

Styrelsen 
I styrelsen för 2022 har följande personer verkat: 

● Annica Mattsson, ordförande 

● Jonathan Liewendahl, vice ordförande 

● Heidi Roos, sekreterare 

● Simon Karlsson, vice sekreterare 

● Magnus Gunnarsson, kassör 

● Andreas Häger, medlem 

● Anna Häger, suppleant 

● Jenny Herrgård, suppleant 

På föreningens höstmöte valdes följande personer till styrelsen för 2023, ordförande utsågs på 

höstmötet, övriga roller tillsattes internt inom styrelsen: 
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● Annica Mattsson, ordförande 

● Petra Sandqvist, vice ordförande 

● Andreas Häger, sekreterare 

● Frédéric Massart, vice sekreterare 

● Jonathan Liewendahl, medlem 

● Kim Grönqvist, medlem 

● Anna Häger, suppleant 

● Kim Blomqvist, suppleant 

Kassör, utanför styrelsen: 

● Magnus Gunnarsson 

Verksamhetsgranskare: 

● Dennis Antfolk, verksamhetsgranskare 

● Gabriel Stoia, ersättare verksamhetsgranskare 

 

Fotboll 

Juniorfotboll 
Inget juniorutskottet för 2023 valdes på höstmötet. Istället är det lagledare och tränare för de olika 

grupperna som sköter de uppgifter som behövs. 

År 2022 har varit ett bra år för HIK:s fotbollsjuniorer. 

11/12 laget deltog i Alandia cup, vilket var spännande och lärorikt. Eftersom det är ett åldersblandat 

lag så får dom delta även 2023, med lite mer erfarenhet i bagaget. Laget deltog även i poolspel på 

hösten och i vinterserien inomhus med början i november, även det en ny erfarenhet för laget med 

inomhusfotboll. Tränar- och lagledarbyte blev det på sensommaren.  Johan Alén och Marcus 

Danielsson tog över som tränare efter Liam Pettersson och Gunnar Löfström.  Johanna Johns och 

Petra Sandqvist blev lagledare. Under hösten deltog laget i ett par utomhuscuper mot tufft 

motstånd. Spelarna i den här gruppen har utvecklats mycket under året. I laget finns 14 spelare och 

de har tränat 2 gånger per vecka. 

13/14 laget fortsatte att träna en gång/vecka. Efter att ha varit lite osäkert med ledare kom gruppen 

på rätt köl och antal spelare ökade successivt. I slutet av året fanns en stabil grupp på över 10 barn i 

det laget redan. Laget spelade sin första match på Hammarvallen under senhösten och sedan gjorde 

de debut i vinterserien inomhus. Tränare var Anders Norrman och lagledare Fina Nedergård.  

Under höstens startades en ny grupp för 2015/16 födda. Fritidsledaren Kaj Backas har fungerat som 

ledare för gruppen. Gruppen har tränat en gång/vecka och har ca 10 aktiva barn. 

Herrfotboll 
I sektionen har det varit Magnus Gunnarsson som skött allt praktiskt och administrativt, han har 

dragit ett stort lass för att ordna verksamheten på bästa möjliga sätt.  

Efter två år av pandemi så var det äntligen dags för en normal säsong igen. Vi hade blivit uteslutna ur 

division 6 för att vi inte kunde resa över till Sverige och spela, just pga. reserestriktionerna som fanns 

under pandemin. Detta kändes riktigt surt! Omstart i lägsta division 8 igen, där vi startade vår resa i 

Upplandsserien år 2014. 
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Huvudtränare säsongen 2022 var Andreas Rosenberg och assisterande tränare var Kristoffer Eklund. 

Herrlaget startade upp träningarna i slutet av januari med förhoppning om att vi skulle kunna delta i 

året seriespel. Vi i ledarstaben visste inte riktigt vilka som tänkte fortsätta eller sluta. Efter två år av 

inhiberat seriespel och en omstart i division 8 så kanske vi inte hade motivationen kvar att spela 

seriespel. Vi tränade en gång i veckan och allt eftersom våren närmade sig så kände vi att vi hade en 

tillräckligt stark trupp för att spela och målet var ju att försöka stiga till division 7. Vi träningsspelade 

bl.a. mot Jomala IK. 

Serien kom att visa sig vara ovanligt tuff ändå. Bl.a Rimbo IF, Roslagsbro IF 2 och Jomala IK var alla lag 

som troligtvis var två divisioner bättre än division 8. Även vi! Vi vinner stort i de flesta matcherna, 

men kryssar båda matcherna mot Roslagsbro IF 2. Vi förlorar stort mot Rimbo IF borta men vinner 

stort mot dem i vår hemmamatch. Jomala IK vinner vi också mot. Vi kommer till slut tvåa i serien, 

endast en poäng bakom Rimbo IF som vinner serien. Ett Rimbo IF som bara för några år sedan 

huserade i division 4. Vi är överlag nöjda med våra prestationer under säsongen och når vårt mål att 

avancera till division 7. Vi blir bästa tvåa om man jämför alla tvåor i de övriga division 8 serierna. Vi 

hoppas kunna föryngra och bredda truppen under 2023 samt försöka vara med i toppen av division 

7.  

 

Damfotboll 
Den lilla men väldigt träningsvilliga gruppen damer har fortsatt med sina träningar en gång i veckan. 

Under hösten gjordes en drive för att locka med flera och några nya aktiva dök upp. Gruppen är 

fortsättningsvis liten men deltagarna är glada över att gruppen finns och tränar vidare. Det roliga 

med gruppen att deltagarna har väldigt varierande fotbollserfarenhet. Några har spelat mycket under 

en lång tid, andra har spelat lite som barn eller tonåringar medan några aldrig har spelat tidigare.  

 

Fotbollsskola 

Första veckan i augusti  ordnades en tre dagar lång fotbollsskola, knappt 40 barn deltog. Huvudledare 

var Felipe Teixeira från Åland United, övriga ledare var Kaj Backas, Emma Fahlander, Ida Gustavsson, 

Julia Johansson och Oliver Näslund. Simon Karlsson från föreningen skötte allt det administrativa 

arbetet. Det var tre dagar med fint väder, fotboll, skratt och lek samt förstås det traditionella 

vattenkriget som avslutning. Ömsen, Optinova, Harrys El, Hugos, Varggropens sand, AX Stone och 

Profilhuset var med och sponsrade fotbollsskolan. 

Tillslagsträning 

24 och 25 september ordnade föreningen tillslagsträningar med tillslagsexperten Eija Feodoroff från 

Tillslag.se. Eija har i samarbete med HIK varit på Åland många år tidigare men nu var det ett tag 

sedan pga pandemin. 

Lördagen den 24 september var det en heldagscamp för barn och ungdomar där 16 personer deltog. 

Deltagarna fick lära sig grunderna i olika tillslagstekniker. Dagen bestod av teori blandat med praktik. 

Deltagarnas tillslag filmades och alla fick en personlig analys och feedback gällande sin tillslagsteknik. 
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Deltagarna var mycket nöjda med dagen och superivriga att gå på flera tillslagscamper. I priset för 

campen ingick det även lunch. Heidi Roos och Anton Eklund fixade en god och uppskattad taco buffé. 

 

På söndagen ordnades en två timmars träning för vuxna med Eija. Tyvärr tog endast 6 personer 

chansen att delta men de fick desto mer personlig träning och var väldigt nöjda, de fick verkligen 

valuta för pengarna.  

Innebandy 
Ingen sektion valdes på höstmötet och ingen verksamhet bedrivs för tillfället. 

Friidrott 
Inget utskott valdes på höstmötet. 
Under 2022 har ingen friidrottsverksamhet ordnats. 
 

Skidning 
Skidverksamheten har skötts av eldsjälen Charlotte Mattsson, inget utskott valdes på höstmötet. 
Charlotte har skött om föreningens skidotek. Skidspåren dras upp av kommunens fastighetsskötare 
så fort snömängden är tillräcklig.  
 

Volleyboll 
Inget utskott valdes på höstmötet. Volleybollen deltog med ett (mixed) lag i Ålandsserien. Man har 
tränat en gång i veckan i Näfsby skolas idrottshall. 
 

Boule 

Under våren gjordes ett försök att starta upp boule verksamhet. Det hölls Boule tillfällen på tisdagar. 
Oklart om verksamheten ska fortsätta. Utrustning finns att låna på Hammarvallen. 
 

Övrigt: 
● På Idrottsgalan som anordnades av Ålands Idrott i januari 2022, utsågs Stig Mattsson till 

“Årets Eldsjäl”. Ett mycket fint och välförtjänt erkännande. Motiveringen löd: "Årets Eldsjäl är 
en person som under många års tid hjälp sin förening från kulisserna. Han har varit 
ordförande, kassör, lagledare, skidfunktionär, fotbollsspelare och talkoarbetare. I slutet av 
80-talet när föreningens klubbhus byggdes var han en av de flitigaste byggarna, och när det 
nu behövde renoveras så klättrade han glatt upp på stegen för att byta den fasad han själv 
lagt på plats för dryga 30 år sedan. För ett långsiktigt och brinnande engagemang vill vi därför 
tilldela Stig Mattson priset för Årets Eldsjäl."  Privatpersoner och idrottsföreningar har haft 
möjlighet att nominera kandidater sedan utses priset till Årets Eldsjäl av Ålands 
Idrottsstyrelse.  

● I slutet av året förnyades arrendeavtalen med Åke Widing. De nya avtalen är giltiga 10 år. 
● Föreningen fick förnyat tillstånd från församlingen att även i fortsättningen använda 

församlingens mark för att dra skidbana. 
● Den nya hemsidan lanserades under våren. Den är funktionell och billigare i drift. 
● Under året har både IFFK och IFF firat 100 år. HIK uppvaktade med föreningsstandar ett 

presentkort på Sportia för barn- och ungdomsverksamhet samt två platser för ledare till 
tillslagsträningen för vuxna. 

● Styrelsen beslöt att byta tillbaka till Membra som medlemsregister, året med Suomisport har 
varit problemfyllt för många med svårigheter att registrera sig. Även närvaroregistreringen 
kommer nu att ske i Membra för att uppfylla kraven från Ålands Idrott gällande ansökningar 
om verksamhetsbidrag. 
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● I december skänkte föreningen endel fotbollsutrustning (spelardräkter, bollar, koner och 
västar) till barn - och ungdomsverksamhet i Thailand. 
 

● På höstmötet beslöts att föreningen ska upplåta mark på Hammarvallen för ett utegym som 
ska byggas i samarbete med Folkhälsan i Hammarland och fritidsnämnden i kommunen. 

● Det beslöts även att jobba för att förverkliga en 18 håls discgolfbana på samma mark som 
den långa skidbanan dras. För det skall leaderpengar sökas. 

● Under året har styrelsen gjort upp en hållbarhetspolicy samt en jämställdhetspolicy. 
● I november slöts ett avtal med Sportia Åland om föreningsrabatt och medlemsrabatt för HIKs 

medlemmar 
 
Hammarland den 21.03. 2023 
Styrelsen 
 

 
 


